聯合動態

United News

聯合書院第四十三屆陸運會 22/10/2009 The 43rd United College Athletic Meet





院長馮國培教授(左圖)及書院輔導長王香生教授(右圖)頒發獎牌予陸運會得獎健兒。

Professor Fung Kwok-pui, College Head(left picture) and , Professor Stephen H S Wong, Dean of Students(right picture), presented medals to winners.



院長馮國培教授與舍際全場總冠軍恒生樓及亞軍湯若望宿舍同學合照。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, posed a group photo with students of Hang Seng Hall and Adam Schall Residence who won the overall champion and first runner-up of the Athletic Meet respectively.

聯合書院粵語辯論隊晚宴 30/10/2009

Dinner of United College Cantonese Debate Team



書院輔導長王香生教授(左)及院務主任李 雷寶玲女士(右)代表書院致送紀念品予粵 語辯論隊隊監黃鉅鴻教授,感謝他多年來 帶領及指導辯論隊。

Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (left) and Mrs Christina Li, College Secretary (right) jointly presented

a souvenir to Professor Wong Kui-hung, Warden of the College Cantonese Debate Team for his effort and contribution in leading the team.

2009至10年度書院粵語辯論隊隊員與黃鉅鴻教授、王香生教授及李雷寶玲女士於晚宴後合照。

The College Cantonese Debate Team members in 2009-10 posed a



group photo with Professor Wong Kui-hung, Professor Stephen H S Wong and Mrs Christina Li after the dinner.

聯合書院通識科目[實踐領導才]結業禮 29/10/2009 Closing Ceremony of United College General Education Course "Leadership in Practice"



香港童軍總會嘉賓及導師·書院代表及所有學員於頒發證書儀式後 合照。

Guests and instructors from the Hong Kong Scout Association, representatives of the College, and all students posed a group photo after the certificate presentation ceremony.

學員以歌曲向香港童軍總會 署理總監李家山先生、助理 策劃總監(項目)李月芬博士 及課程導師致意,感謝他們 的安排及指導。

Students presented a song to thank Mr K S Lee, Deputy Chief Commissioner of the Scout Association of Hong



Kong; Dr Agnes Lee, Assistant Projects Commissioner (Projects) and instructors for arranging and teaching the course.

聯合書院教職員聯誼會周年會員大會 30/10/2009 Annual General Meeting of United College Staff Association

聯合書院教職員聯誼會主席麥陳淑賢教授向 會員匯報過去一年的各項活動。

Professor Barley Mak, Chairperson of United College Staff Association, reported on the activities organised in the past year.





院長馮國培教授(左七)、書院輔導長王香生教授(左六)、院務主任李雷寶玲女士(右五)及通識教育副主任張雙慶教授(最右)與新一屆教職員聯誼會幹事合照。

A group photo of Professor Fung Kwok-pui, College Head (seventh from left), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (sixth from left), Mrs Christina Li, College Secretary (fifth from right), Professor Chang Song-hing, Associate Dean of General Education (far right) and the newly elected Staff Association Executive Committee Members.